
Festival Walk Gift Voucher Terms & Conditions:  

• Gift Voucher is valid until the date shown on the voucher, and can only be used at 
Festival Walk participating outlets as listed in the Festival Walk Shopping Guide. The 
participating outlets are subject to change without prior notice. 

• Gift Voucher cannot be exchanged for cash, nor will change be given for any unused 
value. 

• Gift Voucher is only valid when it bears an authorised signatory of Festival Walk 
(2011) Limited. 

• Gift Voucher is non-refundable and will not be re-issued in case of loss, defacement 
or damage. 

• Gift Voucher will not be accepted after the stated expiry date. 
Festival Walk participating outlets shall bear sole responsibility for the quality of the 
products and services provided. 

• In the event of disputes, Festival Walk (2011) Limited and the Festival Walk 
participating outlets’ decisions shall be final.  
 

又一城購物禮券使用細則: 

• 禮券可於有效日期內在《又一城購物指南》內之參與商戶使用。參與商戶如有更改，

恕不另行通知。 

• 禮券不得兌換現金或作現金找贖。 

• 禮券必須具有又一城(2011)有限公司授權人之簽署方能生效。 

• 禮券一經發出，將不予退款。本禮券如有遺失、塗污、塗改或損毀，恕不作任何補發

安排。 

• 禮券逾期無效。 

• 參與商戶將對所有提供之產品及服務質素負全部責任。 

• 如有任何爭議，又一城(2011)有限公司及參與商戶保留一切最終決定權。  

 

又一城购物礼券使用细则: 

• 礼券可于有效日期内在《又一城购物指南》内之参与商户使用。参与商户如有更改，

恕不另行通知。 

• 礼券不得兑换现金或作现金找赎。 

• 礼券必须具有又一城(2011)有限公司授权人之签署方能生效。 

• 礼券一经发出，将不予退款。本礼券如有遗失、涂污、涂改或损毁，恕不作任何补发

安排。 

• 礼券逾期无效。 

• 参与商户将对所有提供之产品及服务质素负全部责任。 

• 如有任何争议，又一城(2011)有限公司及参与商户保留一切最终决定权。 


